
Protokół Nr 44/10
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 27 sierpnia 2010 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8.45, zakończono o 9.30
Przewodniczył: Celina Paszko - Zastępca Przewodniczącego Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego wymagania, jakie

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na
prowadzenie działalności w zakresie: odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu
nieczystości ciekłych, ochrony przez bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych
i ich części na terenie Gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
5. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki zwrócił się do Komisji z wnioskiem o wprowadzenie
punktu dotyczącego wyrażenia opinii odnośnie przebiegu drogi do wywożenia kruszywa z
okolic Starej Kamionki- Drahli- Bobrownik.
Radny Piotr Kułakowski wniósł o wprowadzenie punktu dotyczącego zmian w budżecie
gminy Sokółka na 2010 r.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Zastępcy Burmistrza.
Komisja 5 głosami "za" wniosek przyjęła.
Przewodnicząca poddał pod głosowanie wniosek radnego Kułakowskiego.
Komisja 5 głosami "za" przyjęła
Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały porządek posiedzenia wraz ze zmianami.
Komisja 5 głosami "za" przyjęła porządek obrad.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego wymagania, jakie

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na
prowadzenie działalności w zakresie: odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu
nieczystości ciekłych, ochrony przez bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych
i ich części na terenie Gminy Sokółka.



4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
5. Wyrażenie opinii odnośnie przebiegu drogi do wywożenia kruszywa z okolic Starej

Kamionki- Drahli-Bobrownik.
6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sokółka na 2010 r.
7. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisjajednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego wymagania, jakie
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie
działalności w zakresie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, ochrony przez
bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Sokółka przedstawił
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Z-ca Przewodniczącego Pani Paszko zapytał czy poprzednio była jakaś regulacja w tej
spraWIe.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że poprzednio obowiązywało zarządzenie
Burmistrza a teraz przepisy wymagają aby te zapisy były w uchwale rady.
Radny P.Kułakowski zapytał czy wszystkie firmy spełniają te wymagania i czy nie będzie tak
ze tylko jedna firma będzie miała monopol na tą działalność.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że nic się nie zmieni w przepisach poprzednich,
takie firmy musza mieć odpowiednie zezwolenia, homologacje itp.
Radny A.Bakunowicz zapytał, jakie kontrole może przeprowadzać gmina w swoim zakresie.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że gmina otrzymuje zestawienie co miesiąc ile
umów zostało zawartych a ile rozwiązanych na tej podstawie Straż Miejska sprawdza posesje.
Ale sprawozdania przez te firmy są już składane do WJOŚ czy do Urzędu Marszałkowskiego
te instytucje mają większe możliwości kontrolujące.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka przedstawił zastępca Burmistrza
Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Wyrażenie opinii odnośnie przebiegu drogi do wywożenia kruszywa z okolic Starej
Kamionki- Drahli-Bobrownik.
Temat przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki przedstawiając mapkę z zaznaczoną
propozycja drogi do wywozu kruszywa.
Głos również zabrał Pan Marek Lach firma "Budokrusz", który potwierdził fakt że większość
mieszkańców wyraża zgodę na propozycję wywozu żwiru drogą "zagumienną".
Wypowiedział się również radny Jarosław Panasiuk który jest mieszkańcem Starej Kamionki
i był na zebraniu mieszkańców w tej sprawie. 27 mieszkańców zainteresowanych w sprawie



w głosowaniu wypowiedzieli się że 21 jest "za" a 6 "przeciw". Dodał, również że na pewno
firma będzie pomagać dla mieszkańców w przypadku podsypania drogi itp.
Randy Bakunowicz zapytał czy jest uszczerbek gruntowy dla tych właścicieli?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że jest to około 10-15 m2

, są to paski szerokości
około 1 -1,5 metra i długości około 10 metrów.
Z-ca Burmistrza poprosił również aby Komisja Infrastruktury nie wyrażała dzisiaj opinii ze
względu na to że nie ma drugiej strony sporu i aby Komisji spotkała się w Starej Kamionce z
mieszkańcami.
Komisja ustaliła że dalszy ciąg Komisji w tym temacie zostanie przeprowadzony w dniu 7
września o godz. 17:00 w Świetlicy w Starej Kamionce.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sokółka na 2010 r.
Pan Piotr Kułakowski zwrócił uwagę iż w zmianach w budżecie na 2010 r. w załączniku
zadania inwestycyjne jest zadanie dotyczące wykonania wodociągu ul. Grodzieńskiej, Żwirki
i Wigury, Reymonta i Dywizjonów 303. Gdzie ulica Dywizjonów 303 ma mniej budynków
oddanych do użytku niż ulica Skarżyńskiego która leży równolegle do Żwirki i Wigury.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki odpowiedział, że był ogłoszony przetarg ale został unieważniony
ze względu na błędne ogłoszenie i teraz postanowiono dopisać ul. Dywizjonów 303.
Radny P.Kułakowski dodał również że ta inwestycja będzie wykonywana przy wkładzie
własnym mieszkańców Dywizjonów 303, więc może również ul. Skarżyńskie, Żwirki i
Wigury również swój wkład wniesie ale róbmy wszystkim po równo.
Radna C.Paszko zaproponowała, aby dopisać do tej inwestycji ul. Skarżyńskiego ale
przesunie się wtedy okres realizacji do 2011.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.7
Wolne wnioski.
Wolnych wniosków nie było.

Na tym PQ\iedzenie Komisji zakończono.

protok~ała
Joanna ,orzeniewska

przeS?! iczyła
celi:a~szko



Protokół z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska
i Porządku Publicznego.

z dnia 7 września 2010 roku odbytego w Starej Kamionce
z udziałem mieszkańców wsi- kontynuacja posiedzenia Komisji

z dnia 27 sierpnia 2010 r.
w punkcie: przebieg drogi gminnej do wywożenia żwiru

z terenu wsi Stara Kamionka i Drahle.

1. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Członkowie Komisji, Radni, Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki, Pani Wiesława Burnos,
mieszkańcy - w załączeniu lista obecności.

2. Temat spotkania został omówiony przez Pana Piotra Bujwickiego, który wskazał dwie
drogi którymi jest możliwy wywóz żwiru w tym jedna to obecna droga "zagumienna".
Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Domin, który podtrzymał swoje stanowisko
prezentowane na czerwcowej sesji Rady Miejskiej. Głos zabrał też radny Stanisław
Kozłowski który stwierdził, że to kopalnie powinny opracować plan eksploatacji złoża
i wskazać drogi którymi będą wywozić żwir. O głos poprosił również radny Antoni
Cydzik, który w swoim wystąpieniu wskazał na brak zasadności i celowości
rozbudowy istniejącej drogi "zagumiennej" i wywłaszczania gruntów od części
mieszkańców na poszerzenie pasa drogowego. Zarzucił też, że gmina chce
wydatkować środki z budżetu na budowę drogi prywatnej firmie. Wówczas o głos
poprosił przedstawiciel "Budokruszu", który wyjaśnił, że pieniądze na budowę drogi
wyłożą firmy eksploatujące żwir. Pani Burnos zabierając głos wyjaśniła zebranym,
trasę wywozu żwiru określoną jako II wariant. W trakcie burzliwej dyskusji, która
wywiązała się miedzy zebranymi zaproponowano, aby mieszkańcy nieruchomości
przyległych do drogi "zagumiennej" wypowiedzieli się w głosowaniu jawnym czy
chcą jej rozbudowy. Po podliczeniu głosów za rozbudową obecnej drogi
"zagumiennej" było 17 osób przeciwko były 4 osoby. Osoby, które były przeciwko
rozbudowania drogi "zagumiennej" były za II wariantem zaproponowanym przez
gminę tj. drogą polną biegnącą od wsi Bobrowniki w kierunku Drahli i po ominięci
wsi na jej wysokości łączącą się z drogą powiatową.

Na tym protokół zakończono.

Przeiiczy/a
Celina Paszko

Protokółowała
Celina Paszko


